
Nico Lopez: Jestem bardzo zadowolony
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Nico Lopez był jedną z największych gwiazd zakończonego właśnie turnieju

południowoamerykańskich reprezentacji młodzieżowych. Napastnik Romy

zdobył sześć goli i okazał się najlepszym strzelcem rozgrywek. Lopez nie

krył zadowolenia w wywiadzie dla diariolarepublica.net.

 

- Jestem bardzo zadowolony. Prawdą jest, że nie spodziewałem się zakończyć

turnieju jako najlepszy strzelec. Przystosowałem się bardzo dobrze do zespołu i na

szczęście udało mi się wygrać klasyfikację najlepszych strzelców. Tytuł? Zrobiliśmy

wszystko, aby walczyć o mistrzostwo, ale się nie udało. Pierwsza runda była bardzo

skomplikowana. W decydujących meczach zabrakło nam trochę skuteczności w

przodzie. Myślę, że mieliśmy okazje, ale nie zamieniliśmy tego w zwycięstwo.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

